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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Kívánja-e a Kormány a közeljövőben törvényben 
szabályozni a társasházi együttélés normáit, szabályait?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Számtalan lakossági jelzést kapok a választókerületemben lévő társasházak lakóitól, hogy hatékony 
törvényi szabályozás, megfelelő ellenőrzés és szankcionálás híján a lakóövezetekben és a 
társasházakban gyakran a társadalmi együttélés legelemibb szabályai sem kerülnek betartásra.

A legfőbb probléma a zajterhelés, melyet a társasházak egyes lakói, illetve több esetben a 
társasházakban működő szórakozó- és vendéglátóhelyek (és azok vendégei) által keltett 
elviselhetetlen hangerő okoz. Régen megszűnt a korábbi egységes (22 órától kezdődő) 
csendrendelet, semmi nem biztosítja a lakók nyugalmát.

A jelenlegi jogszabályok nonszensz helyzetek sokaságát eredményezik: a lakók hiába akarnak 
hatósági intézkedést kérni, nincs, aki eljárjon; a zajártalom mértékét a bejelentőnek kellene 
bizonyítani és az évekig tartó pereskedés nem fogja a jelen problémáit orvosolni. Az állampolgárok 
úgy érzik, magukra vannak hagyva ebben a kérdésben!

Már az elmúlt időszakban is számos írásbeli kérdést tettem ebben a témában, azonban a kormány 
részéről érdemben eddig nem kaptam válaszokat a felvetéseimre.

A következő kérdésekben kérem tájékoztatását:

Kívánja-e a Kormány törvényben szabályozni a társasházi együttélés alapvető szabályait és 
szankcióit, különös tekintettel a lakók vagy lakóházban működő szórakozó- és vendéglátóhelyek 
által keltett zajártalom tekintetében?



Tervezi-e a Kormány, hogy az önkormányzatoknak felhatalmazást biztosítson a jelenleginél 
szigorúbb helyi szabályozás és szankciórendszer kialakítására e tárgykörben?

Megtisztelő válaszát megköszönöm!

Budapest, 2019. február 26.

dr. Oláh Lajos
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